
Milí účastníci podzimní konference a příznivci APR, 

chtěla bych vám všem poděkovat za velkou účast a konferenci, jejímž tématem byla spolupráce provozů a 

plaveckých škol, a novinky v oblasti bezpečnosti plaveckých areálů.  Tentokrát opět na Moravě, v kraji 

plném vinic v okolí Znojma. Do Znojma se jezdí především za vínem a okurkami. My jsme,  v počtu 65!,  

přijeli za společným setkáním, něco se dozvědět a vyměnit si zkušenosti. Ubytování a konferenční část se 

konala ve viničních Penzionech Vinice Hnanice. Myslím, že jsme se nenudili. 

Přednášky byly rozděleny na 2 bloky – dopolední a odpolední. Zde jen krátký souhrn. 

Konferenci zahájil předseda představenstva APR Jiří Novák a úvodního slova se ujala starostka města 

Znojma Ivana Solařová. Ihned poté následovala přednáška Povinná plavecká výuka vzhledem k 

poskytovatelům vodní plochy na výuku, kterou nám přednesl člen Prezidia Asociace plaveckých škol ČR  

Bedřich Daberger. APŠ sdružuje a 

zabezpečuje legislativní, metodický 

a organizačně-právní servis pro více 

než 80 plaveckých škol v celé ČR. 

Představil nám mimo jiné plavecké 

pomůcky, jejich užívání a uložení,  

problematiku výuky plavání formou 

škol v přírodě, dokument MŠMT 

k výuce plavání 2023. Dotkl se 

tématu fluktuace žáků, snižování 

plavecké gramotnosti a celkové 

fyzické kondice. V závěru se věnoval 

bezpečnosti u bazénu – spolupráci 

instruktorů PŠ a plavčíků, 

součinnosti zaměstnanců bazénu při 

organizaci a provozu plavecké 

výuky.  

Za Správu nemovitostí města Znojma vystoupil ředitel Marek Vodák a seznámil přítomné se zrodem 

Městských lázní, který sahá do roku 1959. Od historie Lázní přešel k nedávno dokončené stavbě nového 

Bazénu Louka, který jsme mohli na vlastní kůži poznat večer v rámci wellness a 2. den při prohlídce. Areál 

je  opravdu velkorysý a vše voní novotou. 

Po obědě byla naplánovaná po 2 letech Volební valná 

hromada APR. Jiří Novák byl potvrzen ve funkci 

předsedy představenstva APR a jako členové 

představenstva byli zvoleni Zbyněk Kovářů, Michal 

Kindl, Anna Egerová a Jana Rejzková. Dosavadní člen 

Karel Dvořák změnil své pracovní zaměření a svou 

činnost v představenstvu na vlastní žádost ukončil. Za 

jeho dosavadní práci v představenstvu mu velice 

děkujeme a věříme, že se opět potkáme na 

společných setkáních.  

 

 



 

Tématicky ke krásnému prostředí zeleně a vinic, pokračoval v programu „saunový mág“ Pavel Hofrichter a 

bavili jsme se o používání přírodní aromaterapie v prostředí WELLNESS & SPA.  Důvodem pro návrat  přírodní 

aromaterapie do provozů je zejména poskytnutí kvalitní péče klientům, hostům. Navazujeme na tradiční 

zvyky při saunování, kdy se v saunách vždy používaly bylinky, rostliny, větvičky ze stromů, jejichž silice 

provoní saunu. Dozvěděli jsme se, co a jak používat v provozu.                                                                                          

Za APR vystoupil s přednáškou člen představenstva Zbyněk Kovářů, který se věnoval aktuálním novinkám 

v bezpečnosti plaveckých areálů, rizikovým situacím spojeným s různými atrakcemi v plaveckých areálech, 

které mohou zhoršit průhlednost vody. Došlo i na problematiku kamerových systémů a jejich nastavení.   

2. den jsme si podrobně prošli Bazén Louka včetně strojovny, což je vždy na dlouho s diskuzí hlavně mezi 

pány      

 

Krytý bazén Louka plynule navazuje na areál letní plovárny.  

 

Jarní konferenci APR již připravujeme. Místo i téma konference budou upřesněny počátkem roku 2024.  

Ještě jednou bych chtěla za celé představenstvo a DR APR poděkovat všem přednášejícím a zúčastněným. 

Velké díky patří i kolektivu ML Znojmo. 

Všechny prezentace budou pro členy APR na webu v  sekci pro členy  

 

Markéta Pavlíčková, sekretariát APR  


